

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XCVI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

adoleſcentibus, aut obſcipientes audire, quod non agnoſceret ſenex.

- I** CAP. XCVI. Mors deinde Agrippæ (qui nouitatem ſuam multis rebus nobilitauerat atque in hoc perduxerat, vt & Neronis eſſet ſocer; cuiusque liberos, nepotes ſuos, D. Auguſtus, præpoſitis Caſi ac Lucii nominibus adoptauerat) admouit propius Neronem Cæſari. quippe filia eius Iulia, quæ fuerat Agrippæ nuptia, Neroni nupſit. Subinde bellum Pannonicum, quod inchoatum Agrippa Marcoque Vinicio auo tuo Coſſ. magnum atroxque & perquam vicinum imminabat Italia, per
- 3** Neronem geſtum eſt. Gentes Pannoniorum, Dalmatarumque nationes, ſtrumque regionum ac fluminum, numerumque & modum virium, excelliſſimasque & multiplices eo bello victorias tanti imperatoris, alio loco explicabimus. hoc opus ſeruet fortunam ſuam. Huius victoriæ compos Nero, ouans triumphauit.
- I** CAP. XCVII. Sed dum in hac parte imperii omnia geruntur proſperrime, accepta in Germania clades ſub legato M. Lollio, homine in omnia pecuniæ quam recte faciendi cupidior, & inter ſummam viriorum diſſimulationem vitioſiſſimo; amiſſaque legionis V aquila, vocauit ab vrbe in Gallias Cæſarem.
- 2** Cura deinde atque onus Germanici belli delegata Druſo Claudio fratri Neronis, adoleſcenti tot tantarumque virtutum, quot & quantas natu-